

Registratie KvK 51023385
Website: www.ridderweide-tielwest.nl

Secretariaat: L. de Groot-Kok
Avezaathstraat 136
4006EE Tiel
mail: l.degroot5@upcmail.nl

Notulen WTO – overleg Stichting Wijkorganisatie Ridderweide d.d. 15 april 2015.

Aanwezig: dhr. M. Alişkan (Pro Tiel) dhr. A. Stultiens (Pro Tiel) dhr. E. Bary (Buurtpreventie Acquoylaan e.o.) dhr. A. Sijpkens (CDA) dhr. J. Noort (Gem. Tiel) mevr. C. v. Welie (Wijkverpleging) dhr. R. de Jong (AVRI) dhr. P. v. Rooijen (Wijkteam Gemeente) dhr. M. Meeus (SCW) dhr. A. Bni-ige (Wijkteam jeugd Tiel West) dhr. W. Bralts (Politie) dhr. J. Steenbekkers (Winkeliersvereniging Kwadrant) dhr. J. v. Opijnen (Kleurrijk Wonen) mevr. G. Maassen v. Hal (Buurtbewoonster) mevr. E. de Kleijn (Buurtpreventie) mevr. M. v. Brenk (Bestuurlid/Buurtpreventie Vurenlaan) mevr. N. Zwartebol (Buurtpreventie) mevr. J. Vermeulen (Buurtpreventie Vurenlaan) mevr. E. Smits (Pr. Mauritschool) dhr. E. Scheepmaker (Voorzitter) dhr. N. Groot (Penningmeester) dhr. T. Cuijten (secretaris) mevr. L. de Groot 2^e secretaris dhr. D. Üstünalp (Bestuurlid) mevr. L. Wiecherink (aspirant bestuurslid)

Afwezig met kennisgeving: dhr. A. de Groot (2^e secretaris) mevr. Y. Pantholet (Rotonda Ridderweide) mevr. M. Griepink (Dynamiek) mevr. W. v. Heerewaarden (bestuurslid) mevr. K. Wiersma (Gemeente Coördinatoren Buurtpreventie)

Afwezig zonder kennisgeving: dhr. F. v. Triest (Bewonerscommissie Liendenlaan)

1. Opening en Welkom.

Dhr. E. Scheepmaker open de vergadering en heet een ieder van harte welkom en laat iedereen zich voorstellen.

Dhr. E. Scheepmaker geeft aan dat dhr. T. Cuijten deze vergadering nog functioneert als secretaris, maar hierna mevr. L. de Groot zijn functie als secretaris overneemt, dhr. T. Cuijten blijft als bestuurslid in functie.

Ook stelt dhr. E. Scheepmaker de nieuwe penningmeester voor dhr. N. Groot, hij neemt het over van dhr. A. de Groot, dhr. A. de Groot blijft als bestuurslid in functie.

2. Notulen d.d. 5 november 2014.

Dhr. M. Meeus geeft aan dat er nog verbeterpunten zijn in 4.3: er wordt gesproken over, dat er nog twee projecten voor appartementen komen, aanvulling is, dat het verwijderen nog onduidelijk is, dit zal gecheckt moeten worden bij Kleurrijk Wonen (zij gaan hier over) Het waren niet 107 bewoners maar 105 bewoners.

Laatste regel moet zijn: Zoals er opgemerkt is, is er gestopt met het Veilig Wijkteam vanuit het Dynamiek gebouw, SCW is in samenwerking met het VWT bezig om een sociale kaart op te stellen.

De notulen zijn verder inhoudelijk en tekstueel goedgekeurd.

3. Ingekomen-/uitgaandepost.

Dhr. T. Cuijten geeft aan dat alle ingekomen-/uitgaande post ook naar het bestuur wordt gestuurd, zodat zij op de hoogte blijven.

Ingekomen post. Peildatum 22 okt t/m 08 april 2015

Datum ontvangst	Afzender	Onderwerp	In behandeling
23 okt	Vluchtelingen werk	Vrijwilligers gezocht	Bestuur
27 okt	Oranjefonds	Inloggegevens	DB
29 okt	Ed Scheepmaker	Speeltuinoverleg	DB
29 okt	Ton v. Warsen	Wijklocatie	DB
30 okt	Ton Warsen	Wijkgesprek	DB
03 nov	Kleurrijk Wonen	Fusie	DB
06 nov	Annelies	Speeltuintje	DB
06 nov	Oranjefonds	Melding klussen	Bestuur
09 nov	Oranjefonds	Uw klus aangemeld	Bestuur
13 nov	Oranjefonds	Financiële bijdrage	Bestuur
13 nov	Gemeente	Wijkgesprek	Bestuur
14 nov	Eline Boekestijn	Evaluatie stagiaires	DB+hans
17 nov	Hr Groot	Kandidaat bestuurslid	DB
24 nov	Hr. Houtzager	Aanbieding website	DB
29 nov	Hr.Groot	Beschikbaar bestuurslid	DB
04 dec	Sportplaza	Factuur nov.	Penningmeester
09 dec	Gemeente T.v.Toorn	Factuur	DB
19 dec	Gemeente	Contactpersoon wijkgericht	DB
23 dec	Sportplaza	Factuur betuwesporthal	DB
09 jan	AVRI	Akk.plaatsen container	bestuur
09 jan	Dynamiek	Akk.huur gebouw+bakfiets	bestuur
10 mrt	Oranjefonds	Promotiepakket NL Doet	DB
10 mrt	Sportplaza	Factuur	Penningmeester
10 mrt	Sportplaza	Factuur	Penningmeester
10 mrt	Ed Scheepmaker	Opmerkingen mbt zaalhuur	DB
10 mrt	Rabobank	Volmacht bestuursleden	DB
10 mrt	National Pen	Reclame	DB
10 mrt	Kvk	Wijziging gegevens	DB
12 mrt	Gemeente	Plaatsing buurtpreventie	Bestuur
21 mrt	v. Heerewaarden	Kennisgeving overlijden	Bestuur
23 mrt	Ton Cuijten bowlingcent	discobowlen	DB
26 mrt	Sportplaza	Aanmaning	Penningmeester
27 mrt	Sportplaza	Inschrijving sportaccommoda	Pestuur
27 mrt	Rabobank	Bevestiging verzoek	DB
30 mrt	Gemeente	Afzegging wethouders	DB
31 mrt	Gemeente	Magazine uit in Tiel	Bestuur
31 mrt	Arjen Sijpkens	Aanpak zwerfafval	DB
01 apr	Kim Wiersma	Adressen buurtpreventie	Secretaris
01 apr	Sportplaza	Factuur 7130	Penn.secr

Uitgaande post.

Datum verzending	Geadresseerde	onderwerp	Datum archief
24 okt	Jonathan v.d. Meijden	Eilandje/vuilnisbakken	Bestuur
24 okt	Roland v. Vugt	Financieel verzoek	DB
26 okt	A.de Vaan	Bijeenkomst speeltuin	DB

28 okt	R. v. Vugt	Antwoord financiën	DB
29 okt	Ton v. Warsen	Wijkgebouw	DB
11 nov	Eline Boekestijn	Bedankje	DB+ hans
17 nov	Hr. Groot	Afspraak/ akkoord	DB
08 jan	AVRI	NL Doet	Bestuur
08 jan	Dynamiek	Reservering 21 mrt 2015	Bestuur
08 jan	Gemeente	NL Doet trolleys/prikkers	Bestuur
14 mrt	Bestuur SWR	Planning 2015	Bestuur
24 mrt	R.v. Vugt	Financiële toestemming	DB
27 mrt	Rabobank	Verzoek om sponsoring	DB

4. Mededelingen uit:

4.0 Dhr. W. Bralts (Politie)

- Dhr. Bralts geeft aan dat er wijkagenten bijkomen in Tiel, in Tiel-West blijft een agent, mevr. J. Vermeulen vraagt waarom in Tiel-West er maar een agent komt? Dhr W. Bralts geeft als antwoord, in Tiel komt er 1 agent op de 5000 inwoners en dat komt overeen met de bewoners van Tiel-West.
- De snelheid op de Wadenoijenlaan is structureel veranderd en de overlast van de jeugd (Vurenlaan) is men druk mee bezig, de AVRI, Gemeente en de politie zijn met dit probleem bezig. Er is het plan om een buurtavond te organiseren voor de bewoners om over dit probleem te praten.
De meeste problemen zijn: geluidsoverlast, bedreigingen en vernielingen.
Dhr. Bralts zal de Wijkvereniging op de hoogte blijven houden.
- De aanvraag voor eenzijdig parkeerverbod in de Vurenlaan en de Liendenlaan ligt bij de Gemeente, hoe meer klachten over het parkeren, des te meer respons komt hierop.
- Regelmatig is er gecontroleerd bij de Ridderweideflats op drugsoverlast, het is nu twee maanden vrijrustig, maar volgens dhr. T. Cuijten zijn de drugsdealers er zeker nog en dumpen ze vaak afval.
De politie weet vaak wel wie het zijn, maar de dealers zitten vaak stil in de auto en dan kan de politie niet bewijzen dat ze aan het dealen zijn, is er toch nog last, gewoon de politie bellen.
De buurtpreventie spreekt ze ook vaak aan volgens dhr. E. Bary en dat geeft geen problemen, wel zijn heel veel kentekens bekend bij de buurt preventie.

4.1 Dhr. J. Noort (Gemeente)

- Dhr. J. Noort geeft aan dat hij wijkcontactpersoon is voor de half jaarlijkse wijkgesprekken, hij hoopt op ondersteuning en ook initiatieven van bewoners uit de wijk.
Er komt een nota van B&W met gestructureerde opstelling over de wijkgesprekken.
26 mei is er weer een wijkgesprek, waarschijnlijk weer in de Pr. Mauritschool.
Dhr. Noort hoopt dat er dan ook zoveel mogelijk bewoners uit de wijk komen.

4.2 Stichting Wijkorganisatie Ridderweide.

- Dhr. T. Cuijten vraagt hoe het staat met het trapveldje in de Tielerwaardlaan, er wordt bijna niet gevoetbald, bij nat weer is het een modderpoel en de bal raakt heel veel in het water, dhr. Vic Latumahina zou hierover ook nog contact opnemen, maar verder niets meer gehoord. Dhr. J. v. Opijnen geeft aan dat de weg voor het trapveldje lang was, veel voorbereidingen e.d. toch even kijken of de grond goed gedraineerd is.

De woningbouwverenigingen ondersteunen het Okee project, men wil proberen om samen met bewoners en ideeën van hen hiermee iets te doen.

Dhr. J. v. Opijnen adviseert dhr. T. Cuijten hierover nogmaals contact op te nemen met dhr. Vic Latumahina.

- Het niet hebben van een eigen onderkomen geeft problemen, het gebeurt nu dat er iets is afgesproken de wijkverenging toch niet terecht kan. Er zou een overleg komen met dhr. T. Warsen over eventueel gebruik van ruimte in de Cambier van Nootenschool of de Pr. Mauritschool, maar dhr. T. Cuijten heeft hierover niets meer gehoord. Is er toch een mogelijkheid voor een eigen gebouw of vaste plek in de wijk. Dhr. J. Noort zal hiernaar nog eens informeren.
- De hondenpoep in de wijk wordt steeds erger, tijdens de zwerfvuil prikacties staan de kinderen steeds vaker in de hondenpoep, ondanks waarschuwen, als het zo doorgaat komt de prikactie misschien in het geding. Volgens de buurtpreventie doen de BOA's hier weinig aan, dhr. R. de Jong geeft aan dat de handhavers volgens de wettelijke eisen moeten werken, op het moment zijn er nog maar 2 BOA's over terwijl het er minimaal 5 moeten zijn voor heel Tiel. Na de vakanties zal er een beter opgeleid team aanwezig zijn. Dhr. A. Stultiens geeft aan dat de eigenaren van de honden bekend zijn bij de Gemeente, stuur eventueel een brief over het hondenbeleid naar de hondenbezitters. Als de buurtpreventie ziet wie zijn hond overal laat poepen, geven zij de naam van die persoon door aan Handhaving en Toezicht. Het probleem wordt zeker aangepakt.
- Er wordt regelmatig ingebroken in de garageboxen van de Liendenlaan en volgens dhr. E. Scheepmaker ook in de Wadenoijenlaan. Dhr. M. Meeus geeft aan dat er wordt bekeken of er strips op de garagedeuren komen, zodat men niet met een koevoet eronder kunnen komen.
- De voorzitter vraagt aan dhr. R. de Jong hoe de overgang van het personeel van de Gemeente naar de AVRI verloopt? Ondanks de onderbezetting van handhavers wordt er door de buurtpreventie toch wel ervaren dat de handhavers in de wijk aanwezig zijn. Het is zeker niet optimaal maar Avri handhaving hoopt het team rond de zomerperiode op volle sterkte te hebben! Op dit moment bestaat het team uit een zestal handhavers waarvan nog twee handhavers van het vroegere BTH en vier mensen inhuur. Voor de voormalige stadswachten die geen vereiste diploma's hebben wordt naar een passende oplossing gezocht. Het huidige handhaving team zal naar een tiental BOA's (handhavers) warden uitgebreid.
- Er is nog geen antwoord gekomen op de vraag of de wijkorganisatie een sleutel kan krijgen en deze dan ter beschikking kan stellen aan de buurtpreventie om de Piketpaaltjes die steeds naar beneden staan weer omhoog te zetten. Dhr. W. Bralts geeft aan dat er soms een reden is dat ze naar beneden staan, niet iedereen kan hier over beslissen, dus beperken tot de mensen die er over gaan, dhr. T. Cuijten geeft aan dat er dan toch wel een antwoord gegeven kon worden, de vraag was al eerder gesteld.
- De verkeersremmende maatregelen zijn maar gedeeltelijk uitgevoerd, na de kruising Liendenlaan - Hellouwlaan is niets geregeld en wordt er volop te snel gereden, vooral na de paaltjes richting sportvelden, is er een mogelijkheid om de rest ook onder handen te nemen? Dhr. J. Noort heeft dit genoteerd en gaat kijken of hier nog iets aan te doen is.
- Reparatie weggedeelte, het gerucht gaat dat er op diverse plaatsen asfalt wordt

- verwijderd en klinkers worden aangebracht, dhr. J. Noort geeft aan dat dit gebeurt in de Scheeringlaan en de Violierstraat, de rest volgens hem niet.
- Reparatie wandeltraverse langs het kanaal is erg slecht kan hier wat aan gedaan worden? Mevr. G. Maassen geeft aan dat de paden bij de Vurenlaan ook erg slecht zijn. Dhr. J. Noort heeft het genoteerd.
 - De belijning van de parkeervakken bij de flat Ridderweide is erg onduidelijk geworden, kunnen hier nieuwe lijnen komen? Dhr. J. Noort heeft ook dit genoteerd.
 - De bruggedeelten en houten leuning zijn nog niet hersteld, dit is al verschillende keren ter sprake geweest, dit punt heeft dhr. J. Noort ook genoteerd en komt hier op terug.
 - Hoe is de procedure m.b.t. aantreffen restafval openbaar terrein? Dhr. R. de Jong geeft aan dat het restafval dat langs de kant van de weg staat, hierover kan bellen naar Bel en Herstel of melden via de app, Buiten beter.
 - Na afloop van deze vragen ronde vraagt dhr. R. de Jong of al deze vragen en met name voor de Gemeente niet via de mail gesteld kunnen worden, volgens dhr. T. Cuijten is er bij de Gemeente niet echt een contactpersoon waar de stichting terecht kan. Er is afgesproken dat er dan een mail gaat naar J. Noort met alle punten en dan kan later in de agenda vermeld worden dat het per mail is verstuurd en eventueel wel/niet een antwoord is terug gekomen.

4.3 Dhr. M. Meeus (Woningcorporatie SCW)

- Batouwe: Vandaag (15 april) is er met de laatste bewoners gesproken, op het moment zijn er nog 65 bewoners die geherhuisvest moeten worden. Het streven is dat eind 2016 het nieuwe winkelcentrum klaar is en de SCW gaat er 28 appartementen kopen. Deze worden ter beschikking gesteld aan bewoners van de Batouwe
Op zeer korte termijn is er voor omwonenden en de wijkorganisatie een gesprek in de Batouwe betreffende de nieuwbouw. Hiervoor wordt op korte termijn een uitnodiging gestuurd.
- Via het Okee project en buurtcommissie Vurenlaan wil men kijken of de bewoners met eigen initiatief iets kunnen opzetten, Vic Latumahina heeft hierover contact met SCW en Kleurrijk wonen.
- Dhr. M. Meeus meldt dat er in de buurt een paar hennepkwekerijen zijn opgerold.

4.4 Dhr. J. van Opijnen (Woningcorporatie Kleurrijk Wonen)

- Dhr. J. van Opijnen geeft aan dat er ook een Okee project omgeving Avezaathstraat wordt opgestart, met name rond het trapveldje, Vic Latumahina probeert bewoners bij elkaar te krijgen om samen een project te starten.
- Er ligt regelmatig veel restafval bij de flats van de Avezaathstraat, dit is een lastig probleem, er is nu extra toezicht en vrijdags ruimt Kleurrijk Wonen waar zo nodig extra op.
- Ook zijn er problemen met de liften, deze worden doelbewust vernield, er wordt in ieder geval aan gewerkt.

4.5 Dhr. R. de Jong (Toezicht en Handhaving AVRI)

- Dhr. R. de Jong stelt voor om alle coördinatoren van de buurtpreventie uit te nodigen bij de AVRI, daarbij hoort ook dhr. Krieken van de Waardenburglaan, dhr. R. de Jong zal een mail sturen naar Kim Wiersma over dit onderwerp.

4.6 Dhr. P. v. Rooijen (Wijkteam Gemeente)

- De bakken voor de inzameling van het plastic bij de Hertogenwijk gaat heel goed. Er zijn 17 hotspots waar het meeste vuil voorkomt, samen met Iriszorg wordt dit aangepakt, dit geldt voor heel Tiel.
- Dhr. T. Cuijten vraagt of de mensen van Iriszorg ook mee kunnen helpen bij de prikactie, men kan contact opnemen met Iriszorg voor hulp, maar de mensen zijn beperkt inzetbaar en ze hebben eigen begeleiding nodig.

4.7 Dhr. E. Scheepmaker (Bewonerscommissie bloesemflats)

- Dhr. E. Scheepmaker zit niet meer in de bewonerscommissie en er is niemand die wil aansluiten bij het WTO.

4.8 Mevr. E Smits (Prins Mauritschool)

- De Pr. Mauritschool doet weer mee met de Koningsspelen op 24 april, de grote kinderen gaan naar de velden in het park en de kleintjes hebben de koningsspelen op school.

4.9 Mevr. Y. Pantholet (Rotonda Ridderweide)

- Mevr. Y. Pantholet heeft helaas afgezegd.

4.10 Dhr. J. Steenbekkers (Winkeliersvereniging Kwadrant)

- Het bestemmingsplan voor de nieuwbouw winkelcentrum moet nog komen, waarschijnlijk voor de zomer zal het door zijn, bouw moet klaar zijn eind 2016. Er zit in ieder geval weer schot in.
- Dhr. J. Steenbekkers vraagt of het verstrekken van gratis poepzakjes nog doorgang blijft houden, op het moment ligt dit stil, aangezien het hondenpoepbeleid naar de AVRI is overgegaan, zal dhr. R. de Jong hier achteraan gaan.
- De vuilnisbakken bij het Kwadrant worden twee keer per week geleegd, ze zijn steeds heel erg vol, waarschijnlijk komt dit omdat bij de vuilniszakken van de bloesemflats metalen strippen voor de ingang van de bakken zijn geplaatst en nu wordt het vuil bij het Kwadrant gedeponeed.

4.11 Dhr. T. Waagemaker / mevr. M. Griepink (Dynamiek)

- Mevr. Griepink heeft helaas afgezegd.

4.12 Mevr. T Mulders / dhr. A. Bni-iche (Wijkteam jeugd Tiel West)

- Dhr. A. Bni-iche is aanwezig i.p.v. mevr. T. Mulders, dhr. A. Bni-iche is aanwezig om met iedereen kennis te maken en te luisteren naar wat er zoal speelt.

4.13 Dhr. F. van Triest (Bewonerscommissie Liendenlaan)

- Dhr. F. van Triest is helaas afwezig.

4.14 Mevr. K. Wiersma (Coördinatoren Buurtpreventie)

- Mevr. J. Vermeulen heeft samen met dhr. A. Sijpkens (CDA) een rondje door de wijk gelopen, er is weer plastic gedumpt bij de flats, die persoon is er op aan gesproken.
- Het eilandje is in januari / februari gesnoeid, de takkenbossen liggen er nog steeds en nu wordt er steeds meer troep bij gegooid, dit kan men door geven aan Bel en Herstel.
- Dhr. E. Bary geeft aan, dat 4 van de oorspronkelijk 6 beoogde buurtpreventieprojecten inmiddels zijn gerealiseerd en operationeel zijn, t.w. BP Vurenlaan, BP Eststraat en omgeving, BP Ridderweideflat en BP Acquoylaan e.o.. Hiermee zijn naar schatting 80%

van alle woningen in Tiel West deelnemer in een buurtpreventie, mede door een aantal gebiedsaanpassingen.

- Over twee weken is er een buurtcoördinatoren overleg, er is een enthousiaste ontwikkeling, duidelijke afname van problemen.

4.15 Mevr. C. v. Welie (Wijkverpleegster)

- Er worden groepsgerichte projecten opgestart voor wat er zoal leeft bij de oudere bewoners in de wijk, dit gebeurt vanuit de Zorgverzekeraars en Gemeente, dit gaat zuiver over gezondheid, beweging van de ouderen of Alzheimer.
Dhr. T. Cuijten geeft aan dat mevr. C. v. Welie dit beter kan bespreken met de KBO, dat ligt beter op hun lijn, er is afgesproken dat dhr. T. Cuijten contact op zal nemen met mevr. C. v. Welie.

5.0 Rapportage.

- Dhr. E. Scheepmaker maakt nogmaals de mutaties binnen het bestuur bekend.
Dhr. M. Meeus vraagt wat voor een alarmerend emailtje kwam van dhr. H. v. Doesburg, Dhr. E. Scheepmaker geeft aan dat er door een woordspeling in de agenda problemen waren met dhr. H. van Doesburg, hij nam dit zo hoog op, dat hij terplekke ontslag nam als bestuurslid.
- Activiteiten voor de jeugd, er zou op 17 april een disco zijn voor de jeugd, de zaal was toegezegd, maar later bleek dat de zaal in de weekenden en op vrijdagavond verhuurd wordt aan anderen met o.a. taal cursussen.
De disco is verzet naar 22 april, maar door te weinig begeleiders gaat de disco niet door.
- Er zijn veel doublures met de sporten o.a. met Sportfriend en Mozaiëk, als wij een voetbalmiddag hebben komen er heel weinig kinderen, dus heeft de wijkvereniging beslist te stoppen met het voetballen.
- De ouderen uit de wijk hebben het koersballen afgesloten en zijn weer volop aan het jeu de boules.
- de tuingroenafvaldag van 21 maart is naar volle tevredenheid verlopen.
- Er komt op 10 juni weer een buitenspeeldag, dit gebeurt in de Maurikstraat, ter hoogte van de Rotonda Ridderweide, mevr. L. de Groot zal hierover nog contact opnemen met mevr. Y. Pantholet over dit gebeuren.

6. Rondvraag en sluiting.

- Dhr. D. Üstünalp geeft aan dat als je een schutting naar de AVRI brengt je hier voor moet betalen, dat willen de mensen niet, dus gooien ze het maar ergens neer.
Dhr. R. de Jong geeft aan dat er regels zijn wat betreft bouw en sloopafval, dus ook voor geïmpregneerd hout, het kan wel gratis, maar dan gaat voor iedereen de prijs voor afval omhoog.
- De tuinen zijn soms erg verwaarloosd, dhr. M. Meeus geeft aan dat de huismeester met die bewoners contact gaat opnemen.
- Dhr. M. Meeus geeft dhr. N. Groot (penningmeester) een kaartje met zijn emaladres.
- Dhr. A. Stultiens geeft aan dat hij bij hem in de wijk (passewaaij) ook buurtpreventie wilt opstarten.
- Dhr. E. Bary vindt dat in deze vergadering wel erg veel en langdurig over klachten in de openbare ruimte gesproken wordt, terwijl er veel disciplines aan tafel zitten voor (ook) andere inbreng. Voorheen werden die praktische zaken in de wijkschouwen besproken, maar sinds de wijkschouwen niet meer bestaan en deze zijn veranderd in wijkgesprekken

met een inhoudelijk andere opzet, lijkt er een vacuüm te ontstaan waar de klachten het beste (uitgebreid) aan de orde kunnen komen. Het voorstel van dhr. R. de Jong (Toezicht en Handhaving AVRI), hiervoor gedaan onder punt 4.5 pagina 5, om alle coördinatoren van de buurtpreventieteams uit te nodigen bij de AVRI, wordt – in ieder geval door BP Acquoylaan – erg toegejuicht. Dat lijkt ook praktischer in het kader van het (nog) optuigen van de organisatie Beheer Openbare Ruimte door AVRI. Korte lijnen zijn de beste werkwijze en zijn efficiënter. BP Acquoylaan e.o. maakt al (veelvuldig) gebruik van de app Buiten Beter.

- Dhr. J. v. Opijnen stelt voor dat de wijkvereniging zelf een wijkschouw gaan houden. dit is een optie, kan nog bekeken worden of dit haalbaar is.
- Dhr. T. Noort geeft aan dat de wijkvereniging via een mail aan hem de problemen kan voorleggen en de klachten kunnen eventueel dan ook aan de wijkwethouder worden doorgespeeld, het wijkgesprek heeft nu een andere invulling.
- Dhr. J. van Opijnen vindt dat de maatschappij erg veranderd, er moet een vast persoon zijn voor contacten, dhr. M. Meeus geeft aan dat er een lijst is met contactnummers, die zijn door de SCW uitgedeeld aan hun bewoners.
Dhr. M. Meeus zal deze lijst naar de wijkvereniging sturen en mevr. L. de Groot of dhr. T. Cuijten stuurde de lijst door naar alle contacten.
- Er zijn verder geen vragen en opmerkingen, dhr. E. Scheepmaker dankt allen voor hun inbreng en sluit hierop de vergadering.

- Doordat de vergadering was uitgelopen is er door alle drukte vergeten om officieel dhr. T. Cuijten en dhr. A. de Groot te bedanken voor hun inzet binnen de organisatie, dus alsnog beide heren, heel erg bedankt voor jullie goede inzet.

Secretaris / Notulist Lien de Groot.

Volgend WTO - overleg is op 11 november 2015. Noteer dit a.u.b. in uw agenda.